
Romagnoli: W Romie pozwalają mi rozwijać się w spokoju
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Alessio Romagnoli jest bez wątpienia przyszłością defensywy

Giallorossich. Zawodnik rozwija się w niesamowitym tempie i przeskoczył

praktycznie bezpośrednio z kategorii Allievi Nazionali do pierwszej

drużyny z pominięciem Primavery. W krótkim wywiadzie dla Sky Sport

mówił o przygodzie z Romą. 

 

Zawsze grałeś kategorię wyżej.

- Żebym się nie pomylił, od czasów Allievi Nazionali, zawsze grałem poniżej pułapu

wiekowego.

 

Od pewnego czasu słyszymy o tobie jako o przyszłości defensywy

Giallorossich. To wielka odpowiedzialność?

- Nie sądzę, że jest to ciężar. Na szczęście, tutaj w Romie, otoczenie jest dla mnie

spokojne, pozwalają mi rozwijać się w spokoju.

 

Twój pierwszy gol w Serie A z podania Tottiego. Co czujesz oglądając te

obrazki?

- To piękne, myślę, że to wspaniałe oglądać to ponownie.

Piękniejszy jest ten gol czy bramka w derbach w sektorze młodzieżowym?

- Piękniejszy jest z derbów. Pytanie jest oczywiste i odpowiedź jest oczywista.
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